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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIV/13 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 16
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 29 stycznia 2013 roku  

 

W obradach udział wzięli radni i goście /listy obecności stanową załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXXIV sesji i powitania radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza  

oraz Skarbnika dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 12  (brak radnej  

Katarzyny Koniecznej, natomiast 2 radnych się spóźni), a zatem podejmowane uchwały  

są prawomocne.  

Następnie Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał prowadzenie 

dalszych obrad sesji Michałowi Gackiemu Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej  

ze względu na złe samopoczucie.  

 

Ad.2. 

Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał: 

 Jako punkt 8d) uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Grąsy. 

 Jako punkt 8e) uchwałę w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2013 – 2024.  

Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM również wprowadził zmianę do porządku obrad: 

Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.   

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za 12 głosowało radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za 12 głosowało radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) podziału Gminy Dobiegniew na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów  

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

b) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia Związku 

Celowego Związku Gmin SGO5.   

c) aktualizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Dobiegniew na lata 

2013 - 2016 z perspektywą na lata 2017 – 2020. 

d) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Grąsy. 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013 – 2024.  

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3. Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z  poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ zostały sporządzone zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XXXIII sesji Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 12 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 25 stycznia 2013 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Informację o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Tadeusz Bednarczuk 

Zastępca Burmistrza Dobiegniewa: 

 W okresie miedzy sesjami przystąpiliśmy do procedury wyłonienia partnera  

w partnerstwie publiczno – prywatnym na potencjalnego inwestora. W tej chwili 
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oczekujemy spotkania z przedsiębiorcą, który zmobilizował nas do tych działań, 

i który nadal podtrzymuje swoje zainteresowanie budową elektrociepłowni.  

 Odbyło się spotkanie na szczeblu wszystkich gmin powiatu CZG w  związku z nową 

ustawą śmieciową.  

 Następnie odbyło się spotkanie ze Starostą Strzelecko – Drezdeneckim z Burmistrzami 

w Wójtami w sprawie współpracy. 

 Poza tym odbyło się również spotkanie Wójtów i Burmistrzów Lokalnej Grupy 

Rybackiej, na którym określono dalsze kierunki wydatkowania pozostałych środków 

finansowych.  

 Odbyło się spotkanie z Sołtysami, a także z przedsiębiorcami, którzy są zainteresowani 

kupnem lub dzierżawą gruntów na terenie Gminy Dobiegniew.  

Leszek Waloch Burmistrz – spotkaliśmy się również z Wójtami i Burmistrzami  naszego 

powiatu oraz z Krzyża Wlkp., Człopy i Drawna w sprawie Celowego Związku Gmin 

„Puszcza Drawska”. 

 

Ad.6. Wnioski i zapytania. 

 Bartosz Jabłoński radny – co zamierza się zrobić z Budynkiem Spichlerza i jakie jest 

stanowisko Lubuskiego Konserwatora Zabytków? 

 W związku z tym, iż uchwały dotyczące gospodarowania odpadami komunalnymi  

na sesji grudniowej zostały wycofane z porządku obrad, uważam że powinniśmy podjąć 

działania w tej sprawie, aby później nie zaskoczyć mieszkańców drastycznymi 

podwyżkami.  

 Sylwia Łaźniewska radna – mieszkańcy pytają o spotkanie, które odbyło się w Urzędzie  

odnośnie zatrudnienia. Czy będzie się coś działo jeżeli chodzi o kwestie gospodarcze? 

 Zbigniew Kołodziej radny – proszę o więcej informacji jeżeli chodzi o Elektrociepłownię.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – kto jest z ramienia gminy odpowiedzialny 

za współpracę z CZG SGO5, ponieważ z tego co jest mi wiadomo przez dwa miesiące nikt 

nie brał udziału spotkaniach?   

 Podobnie jak koleżanka radna Sylwia Łaźniewska mam pytanie odnośnie firmy,  

która organizowała tutaj spotkanie. Czym chciałby się ten inwestor zajmować na terenie 

naszej gminy i gdzie maiłaby powstać ta firma?  

 Kiedy rozpoczną się kolejne etapy inwestycji związane z turystyką i jakie będą 

realizowane w roku 2013 i 2014? 
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Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) podziału Gminy Dobiegniew na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów  

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 Marek Rajtarowski radny – nie zgadzam się z granicą obwodu Nr 1, gdzie przynależeć ma 

miejscowość Słowin, ponieważ do Radęcina mamy 4 km a do Dobiegniewa jest 9km.  

 Grażyna Gradowska Kierownik Referatu Organizacyjnego – zgodnie z uchwałą jaką 

Państwo podjęliście w sprawie okręgów Słowin jest w okręgu nr 3 razem  

z miejscowościami Derkacze, Grąsy, Starczewo. Zgodnie z wytycznymi Komisarza 

Wyborczego z dnia 06 listopada należy kierować się zasadą nie dzielenia okręgów 

wyborczych, tj. dokonywania podziału na obwody w taki sposób aby dany okręg wyborczy 

w całości wchodził do danego obwodu głosowania, aby w przyszłości taki podział nie 

generował utrudnień przy przeprowadzeniu wyborów.  

 Marek Kowalczyk radny – miejscowość Stare Osieczno jest w Sołectwie Wołogoszcz i jest 

rozdzielone. 

 Grażyna Gradowska Kierownik Referatu Organizacyjnego – tak, ale jak Państwo 

pamiętacie w uchwale w sprawie okręgów miejscowości Stare Osieczno i Mostniki 

przeniesione zostały do okręgu nr 7, czyli do Sołectwa Głusko.  

 Marek Kowalczyk radny – dlaczego więc miejscowość Czarnolesie nie została również 

przyłączona do Sołectwa Głusko? 

 Grażyna Gradowska Kierownik Referatu Organizacyjnego – ponieważ Komisarz 

Wyborczy nie wyraził na to zgody.  

 Marek Rajtarowski radny – czy nie można byłoby utworzyć dodatkowego obwodu,  

np. w Słowinie lub Grąsach? 

 Grażyna Gradowska Kierownik Referatu Organizacyjnego – przy pracach nad podziałem 

na obwody analizowałam możliwość utworzenia dodatkowego obwodu, ale wiąże się to  

z dodatkowymi kosztami i dlatego pozostaliśmy przy pięciu obwodach. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 1 radny, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXIV/201/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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b) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia Związku 

Celowego Związku Gmin SGO5.   

 Leszek Waloch Burmistrz – w statucie zapisane jest, że z obowiązku do CZG wchodzi 

Wójt/Burmistrz oraz przedstawiciel z rady. 

 Waldemar Szpila radny – w uzasadnieniu do uchwały jest zapisane: „Jednocześnie 

stosownie do § 8 ust. 2 Statutu Celowego Związku Gmin SGO5 w skład Zgromadzenia 

Związku wchodzi po dwóch przedstawicieli gmin uczestniczących w Związku, w tym wójt 

(burmistrz, prezydent) oraz wybrany przez właściwą radę gminy przedstawiciel” czyli nie 

musi to być przedstawiciel Rady Miejskiej. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – myślę, że dobrym kandydatem byłby Pan Michał 

Gacki, dlatego zgłaszam jego kandydaturę. 

 Marek Kowalczyk radny – zgłaszam kandydaturę Pani Sylwii Łaźniewskiej.  

Pani Sylwia Łaźniewska i Pan Michał Gacki wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – zgłaszam wniosek formalny o 5 minut przerwy. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: za było 9 radnych, przeciw 4 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – zatem wniosek formalny o przerwę został 

przyjęty, ogłaszam 5 minut przerwy. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – czy chcieliby Państwo zabrać głos przed 

głosowaniem? 

 Sylwia Łaźniewska radna – nie. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – nie będę brał udziału w głosowaniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zgłoszoną kandydaturę  

Pana Michała Gackiego. Odbyło się  głosowanie jawne, wynik głosowania: 6 głosów za,  

2 głosy przeciwne, 5 głosów wstrzymujących się. Następnie Przewodniczący poddał pod 

głosowanie zgłoszoną kandydaturę Pani Sylwii Łaźniewskiej. Odbyło się  głosowanie 

jawne, wynik głosowania: 5 głosów za, 1 głos przeciwny, 7 głosów wstrzymujących się.  

Zatwierdzony został wynikiem głosowania kandydat Michał Gacki.  

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały wraz  

z nazwiskiem kandydata.   

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 9 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 4 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXIV/202/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) aktualizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Dobiegniew na lata 

2013 - 2016 z perspektywą na lata 2017 – 2020. 

 Bartosz Jabłoński radny – planuje się rozbudowę sieci kanalizacyjnej i modernizację 

oczyszczalni ścieków. Na jakim poziomie aktualnie jest eksploatowana nasza 

oczyszczalnia ścieków? 

 Leszek Wieczór radny – w aktualizacji POŚ bardzo zaskoczyło mnie sformułowanie,  

które dotyczyło Chomętowa, a mianowicie jest zapisane, że w Chomętowie znajdują się 

potężne hodowle trzody chlewnej. Według mnie ten zapis powinien tyczyć się Ługów.   

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – jeżeli chodzi o oczyszczalnię ścieków w tej 

chwili eksploatowana jest na poziomie 100%. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – gmina złożyła do PROW wniosek w sprawie 

dofinasowania kanalizacji: ulicy Chrobrego, Asnyka i Akacjowej, więc na pewno w roku 

2014 trzeba będzie zająć się przygotowaniem projektu i wszelkich pozwoleń.  

 Bartosz Jabłoński radny – a jeśli pojawi się inwestor na strefie? 

 Leszek Waloch Burmistrz – na dzień dzisiejszy wykorzystujemy oczyszczalnię w 90-95%, 

na razie nie widzę zagrożenia, ale niewątpliwie zajmiemy się tym tematem. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – z doświadczenia wiem, że takie programy jak 

ten należy przyjmować, ponieważ bez tych programów nie możemy podejmować pewnych 

działań.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXIV/203/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Grąsy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXIV/204/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013 – 2024.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – opinia RIO była pozytywna, ale w tej uchwale 

zaplanowane zostały pożyczki  dla wspólnot mieszkaniowych, a RIO wychodzi z założenia  

że upoważnienie do udzielenia pożyczek jest tylko w jednym  roku – 2013,  

natomiast w następnych latach są pożyczki, ale nie ma upoważnienia Burmistrza.  

Wieloletnia prognoza Finansowa obejmuje inwestycje i zadania szersze niż okres 2013,  

bo również dochodzą w okres do 2024 roku i też na ten okres Burmistrz de facto nie ma 

upoważnienia, bo nie ma uchwał budżetowych. Dlatego też te pożyczki zostały również 

statystycznie przyjęte do tej uchwały, ponieważ i tak co roku musi być upoważnienie  

dla Burmistrza. RIO nie zgadza się z tym zapisem, więc pożyczki zostały wycięte  

w następnych latach. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXIV/205/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8.Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o Spichlerz to nazwa została zmieniona  

na Arsenał. W przeszłości były już podawane propozycje utworzenia Domu Kultury.  

W tej chwili jedna z naszych propozycji jest taka żeby z tego obiektu utworzyć Centrum 

Edukacji Ekologicznej wraz ze ścieżkami edukacyjnymi w parku. 

 Zgłosił się inwestor, który jest zainteresowany kupnem gruntów na strefie 

przemysłowej. Chce produkować zdrową żywność i zadeklarował zatrudnienie  

na początek 100 osób. Na razie przyglądamy się temu przedsięwzięciu i proszę 

informować mieszkańców żeby byli bardzo ostrożni w swoim działaniu, ponieważ 

dochodzą mnie słuchy, że zażądali od niektórych osób wytypowanych  

do pracy w tej firmie wpłacenia kwoty 6.000zł za szkolenie.  

 Jeżeli chodzi o Elektrociepłownie niebawem więcej powiem na ten temat, jak już 

będziemy po spotkaniu z przedsiębiorcami. 
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 Jeżeli chodzi o śmieci to myślę, że w lutym wrócimy do procedowania nad stawkami. 

 Jeżeli chodzi o turystykę to w roku 2013 przygotowana będzie Specyfikacja Istotnych 

Warunków Zamówienia na plaże Ługi, Osiek i Dobiegniew, natomiast w roku 2014 

planujemy zrobić Radęcin, dwie wieże widokowe – w Radęcinie i na spalonym moście 

w Chomętowie.  

Ad.9. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady 

Miejskiej: 

 Zaproszenie na Halowy Turniej Piłki Nożnej 

 Objęcie patronatem konkursu „Mama haka na raka” organizowanego przez uczniów 

II LO im. Marii Skłodowskiej – Curie w Gorzowie Wlkp.   

 Pismo mieszkańców i Sołtysa Mierzęcina w sprawie remontu drogi. 

 Pismo mieszkańców Niwy w sprawie drogi dojazdowej. 

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXXIV sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach  

radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kamila Putek                                                                          w Dobiegniewie  

                                                                                            /-/ Tomasz Karpiński 
 

 

 


